
 וקשר דף מידע                 

 
   

 בניסן ה׳תשפ״ד ׳  י           18/04/2024             10-2024גיליון מס' 
 

 

1   
              

 ׳ בניסן ה׳תשפ״ד י          18/04/2024            10-2024ליון יג             וקשר יגורדף מידע 

 

 : תוכן עניינים 

 

 2-6מס'  עמודלה. מנהל הקהי משולחן   .1

 6-7ים מס' עמוד . משולחן מנהלת משאבי אנוש   .2

המיסים   .3 מגרש  מכתב מרשות  סימון  על  לחברים שחתמו 

 8עמוד מס' 

 8ד מס' עמו סגירת חדר האוכל לטובת הכנות לליל סדר. .4

 8ד מס' עמו חלוקת אוכל לפסח. .5

 9 עמוד מס'תרבות בחול המועד. אירועי  .6

פתיחת סטופ מרקט ובית המרקחת בחוצות יגור בזמני   .7

 10מס'  עמודחירום. 

 10מס'  עמודעדכונים.  -ביטחון  .8

 11מס'  עמוד. תזכורות בטיחות לנהגים  -קלאב קארים  .9

 11-22 מס' עמודים 11/24 פרוטוקול הנהלת קהילה מס' .10

 

 

 



 וקשר דף מידע                 

 
   

 בניסן ה׳תשפ״ד ׳  י           18/04/2024             10-2024גיליון מס' 
 

 

2   
              

 ׳ בניסן ה׳תשפ״ד י          18/04/2024            10-2024ליון יג             וקשר יגורדף מידע 

 

 

 

 

 

 

 

 ... חג החירות - חג הזהה

 ! חירות ולחגוג את השנוכל לחזור  אנו רוצים לאחל לכל בית יגור  

 השנה לצערנו החגיגה לא תהיה שלמה, 

   ובנה של חנה( אחיה של איילת)  פופלוולשנדב לא לפני 

 הביתה!  החטופים יחזרושאר כל ו

 

 מנהל הקהילה משולחן 

 השלום והברכה , 

, תשובות לשאלות שפעם היו פשוטות כמו מה   7.10מאז ה - חג שמח .1

נשמע? ומה שלומך? הפכו להיות מורכבות, אותו דבר ביחס לאיחולי חג 

כמה החג יכול להיות שמח עם כל מה שקרה, קורה ואולי עוד יקרה  שמח...

מסביבנו... ובכל זאת, פסח וחובה לשמור על החוסן וחגים זה חלק מהחוסן,  

נו יל לכולם חג שמח ובתקוה שחג החירות יחול על כל חטופאז אני מאח

 .                           )המשך בעמוד הבא...( שישוחררו בהקדם ובשלום
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  - פירגון .2

בהרמת כוסית לחג שעשינו במועדון למנהלי תחומים וענפים, אמרתי   •

 הקיבוצניקיםאנחנו בפירגון ויש לי תחושה ש מתקשיםשאנחנו הישראלים  

את זה צעד אחד קדימה  נולקח שנה האחרונות( 35)גם אני קיבוצניק ב

להודות לכל ממלאי התפקידים,  הזדמנות  היתה והרמת כוסית לחג זו

לכל הנעשה   התחומים על פועלם, מאמציהם ותרומתםמרכזי הענפים ו

בקיבוץ יגור, זה לא מובן מאליו ולהערכתי חלק מהציבור לא מודע 

 לאתגרים הניצבים יום יום בפני ממלאי התפקידים.

השבוע נכחנו בנחישות של   -  בהתראה קצרה חינוך פתיחת המערכות  •

מערכות החינוך שלנו, שלמרות שההנחיה על הסרת ההגבלות ניתנה  

בבוקר   06:00ולהתקשר לצוותים ב)בחצות לערך, הם הצליחו להתארגן 

ושאפו  ולהשכימם( ולפתוח את המערכות חינוך בהתראה קצרה מאוד 

 ! להם על כך 

נבו גולדשטיין, גילי  ישנו צוות מצומצם בראשות איל שריג,  - צוות הצח"י •

דינסקי, רוחיק אלעד וסער גרעין, ששוקדים על המוכנות של יגור לחרום,  

 ההכנות האחרונות כללו :

חסידים(  רכישה משותפת של ממסר למכשירי הקשר )ביחד עם כפר .א

 שהותקן על גג החדר אוכל ומאפשר קליטת מכשירי הקשר למרחקים.

והכנסתם לקופסאות עץ שנבנו   ענון ערכות העזרה ראשונה ע"י שי רוםיר .ב

 )מצורפת תמונה(  פעם ושגם היום הם עושות את העבודה. 

 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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איל נכח בתרגיל חרום שנערך בקיבוץ רמת יוחנן ונרשמו מספר לקחים   .ג

 ורעיונות שייבחנו גם אצלנו.

 המשך תיקון של מערכות החשמל במקלטים. .ד

 מספר מחסות )מחסנים שיכולים להוות מחסה(.  השמשת  .ה

 עדכון רשימת משפחות במקלטים ע"פ מדידת מרחקים בתוכנת המרום. .ו

 ונמשיך לשקוד על עוד דרכים לשפר ולהשתפר. 

 תודה גדולה לצוות הצח"י! 

לאחר מספר דיונים ותובנות   - של קיבוץ יגוררשמי  פתיחת קבוצת פייסבוק  .3

רבות, הוחלט בהנהלת קהילה לפתוח קבוצת פייסבוק של הקיבוץ )בחירת  

( הקבוצה  20:00עד מוצ"ש  08:00השם ייבחר בסופ"ש הזה בקלפי משישי  

תהיה פתוחה להצטרפות לחברי יגור ובנים לדורותיהם ומטרתה פרסומים  

 לא לפוסטים של כל מי  של הקיבוץ )ממסד, ענפים, מרכזי תחומים וכו'( ו

 )המשך בעמוד הבא...( 
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שחבר בקבוצה, כמו כן לא תתאפשר הבעת תגובות לפוסטים, על מנת שלא  

נצטרך להתמודד עם תגובות שיש בהן דיבה, או כל דבר שיוצר אחריות 

 מיותרת על הקיבוץ.  

 דף המידע פתוח לדעות ושאלות של חברים (.   -)תזכורת 

באספה שהתקיימה   -  חינת שינוי חוברת השינויעדכון באספה על מתווה לב .4

ביום שלישי הוצג המתווה לבחינת עדכון חוברת השינוי, עוד לפני הצגת  

חברים שיש  ,  ותמיעוט משתתפים באספיה של יהמתווה עלתה שם הסוג

  שיהיוע"מ  פות להם רעיונות כיצד ניתן להגדיל את מספר המשתתפים באס 

 . יותר משמעותית, מוזמנים לשלוח לי הצעות 

לעניין המתווה, המתווה כלל את הסיבות לעליית הנושא לסדר היום וכן את  

הלו"ז והצוותים שהוצע להקים ע"פ הנושאים, מבין ההתייחסויות שעלו ביחס  

נדרש לעשות  ( בהם חודשים 7)שהלו"ז צפוף מדי ולא ריאלי  למתווה נאמר

תהליך של מה יגור רוצה להיות בעוד כמה שנים )חזון?( ושביגור לאור כך 

שהתהליך הקודם נמשך מס' שנים, יש רצון לעשות תהליך יסודי, האמירות  

 שנאמרו יובאו לדיון בוועד ההנהלה ובהתאם נראה איך נתקדם.

ביחס   2025כך שניתן יהיה לתכנן את תוכנית  הלו"ז נקבע, - הערה 

 להחלטות שיוחלטו.  

גילי נבחרה לתפקיד אחראית  -בחירת גילי איל וינקלר לאחראית דירות  .5

דירות, תקבל חפיפה מתלמה לגבי דירות הצעירים ובהמשך נגבש מדיניות  

קבע ( לדיון ואישור הנהלת  \ביחס לכלל הדירות ביגור )שאינן דירות מעבר

 . קהילה

 )המשך בעמוד הבא...( 
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  11-2024הסדרי בטיחות באזור תחנת ההסעות ובתי הילדים, בפרוטוקול  .6

של הנהלת קהילה נדונו תוכניות להגברת הבטיחות במקומות אלו, מי  

 שרוצה פרטם מוזמן לעיין בסעיפים. 

 , רמי.ובשורות טובות  חג שמח ,שבת שלום

 

 משולחנה של מנהלת משאבי אנוש

וחברות יקרים אנחנו נמצאים בפתחו של חג הפסח, חג החירות ובמידה  חברים 

רבה נראה שהשנה האתגרים מולם המדינה ניצבת אינם פשוטים ואני רוצה לנצל 

את הבמה הזאת ולאחל לחזרתם של החטופים והחטופות ושמשמעות החג תהיה 

 הלכה ומעשה עבור כולנו.

 עדכונים:

 ום ראשון הקרוב. יצא בי 2024שכר חברים לחודש מרץ  •

₪ נטו לתקציב, סכום זה    300החודש הגמלאים יקבלו שי לחג הפסח ע"ס  •

עם הערה שי    2024תוכלו לראות בתלוש הפרטני והמצרפי של חודש מרץ 

 לחג.

בשל שאלות רבות שעולות אני רוצה להבהיר שגמול נוער מופיע בתלוש של   •

 אחד ההורים ואינו מחויב במס והוא נטו לתקציב. 

 ה.  /+ שם הנער ש הפרטני תופיע שורה בתשלומי פנים: גמול נוערבתלו

בתלוש המצרפי תשלום זה יופיע בתיבה של סכומים פטורים בשורת גמול 

 נוער.

 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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 ימי העבודה בכל המועד פסח:   •

 22/04 -ה  יום שני יוצא  ערב חג

  23/04  - יום שלישי היוצא  יום חג שבתון

 ימי עבודה רגילים. 24-25/04המועד חול 

 28/04 - יום ראשון היוצא ערב חג שני 

 29/04 - ה ן יוצא יום שני שבתו -יום חג

בשל המצב במדינה וסבב גיוס למילואים נוסף, חברים העובדים ביגור  •

מתבקשים לעדכן את אפרת )מחלקת שכר( על מנת שתוכל לעדכן את  

 מערכות השכר ולשלם בהתאם. 

רי אלגלית חגי ותימור בינתודה גדולה בהזדמנות זאת אנו רוצים להודות  •

 אנשי ונשות המילואים של יגורלהנפלאה ותרומתן  שוסטר על עבודתן 

בזמנים לא פשוטים, מצאו את הדרך לתת חיבוק עוטף, יחס חם, תשומת  

 כוחה של קהילה. תודה לכן!  הוז -לב 

 

ות טובות, לבלוב ופריחה, שמחה, אור  חג של בשור ל בית יגוראאחל לכאסיים ו

 ותקווה. 

 . בברכת חג פסח שמח ושקט, גל                                                           
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 מכתב מרשות המיסים לחברים שחתמו על סימון מגרש

מי שמקבל מכתב מרשות המיסים, בו ישנה שומה על הבית ו/או אינו יודע מה  

להנהלת חשבונות בכדי  בדחיפותמתבקש להביא את המכתב  המכתבמהות 

 שנשלם את השומה בזמן.

 . עופר אדר ויוסי בקר,  בברכה

 

 

 

 סגירת חדר האוכל לטובת הכנות לליל סדר 

.  לטובת הכנות לליל הסדר 12:30חדר האוכל ייסגר בשעה  21.4ביום ראשון   

 נא הערכו בהתאם.  

נבו גולדשטיין, מנהל ענף המזון היוצא.                                                      

 

 

 

 חלוקת אוכל לפסח

   21/4 - לאלו שהזמינו הביתה תערך ביום ראשון ה חגחלוקת האוכל ל

  15:30 - 13:30 בשעות 

 נבו גולדשטיין, מנהל ענף המזון היוצא.                                                    
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 אירועי תרבות בחול המועד 

פסחב • המועד  חברים    16:30בשעה    25/4  חול  הצגה במועדון  אלינו  תגיע 

 .  "חבר מחליף חבר"  אטרון הבית של רמת יוחנןינחמדה מת 

 : ומעלה 4ההצגה מתאימה לגילאי 

 

 

 הרצאה במועדון חברים תתקיים  20:30בשעה  25/4 חול המועד פסחב •

 שהכיר טוב מכולם את החמאס   "דוקטור הישראלי"דר' יובל ביטון, ה של        

 .וארוואת סינ

 

 בברכת חג שמח וימים שקטים.  מוזמנים!

 עינב רוזיאו, וועדת תרבות.   
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 ירום חפתיחת סטופ מרקט ובית המרקחת בחוצות יגור בזמני 

 סטופ מרקט ובית מרקחת בחוצות יגור קיבלו אישור ל״מפעל חיוני״. 

 . אישור המאפשר להם להיות פתוחים גם אם יוחלט על סגירת עסקים

 ג'ינג'ית.             

 

 

 עדכונים -בטחון 

 לחברים שלום,

אני בקשר עם תחנת נשר לטובת פתרון   ,75וכביש    70  בנושא מפגע הרעש בכביש •

ב  .הבעיה אירועים  לפתוח כמה שיותר  כך  מפגע  על    100  -  חשוב  הנושא רעש 

 . יותרמהר יטופל 

 תנויש התעוררות בגזר  פריצות לעסקים ובתים, של שקט בכל נושא  אחרי תקופה   •

 .הקיבוץם ולדווח לי על כל אדם או רכב חשוד בחצר יולכן חשוב להיות ערני

מוכנות גבוהה של המקלטים לטובת  חשוב לשמור על הסדר והניקיון    -   מקלטים •

 .לשעת חירום

 רבש.  -גילי דניסקי   !ימים שקטים וחג שמח
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 ים ת בטיחות לנהגותזכור  -רים קלאב קא

 מרחק עצירה גדול.יש לשמור על מערכת הבלמים פרימיטיבית ועל כן * 

 הנסיעה לתנאי הדרך.* יש להתאים את מהירות 

 לכן הסיכוי להתהפכות בזמן נסיעה גם הוא גבוה. יש לקחת     –* מרכז הכובד גבוה  

 את הסיבובים לאט.    

 יש להקפיד על נסיעה איטית ובטוחה.  – * הרכב ללא חגורות בטיחות 

 * השימוש בטלפון הנייד אסור בזמן נהיגה.

 * מספר הנוסעים לא יעלה על מספר המושבים. 

 קאר -הנהיגה בקלאב - מידה ומערכת הבלמים, ההיגוי או הצמיגים לא תקינים * ב

 אסורה.    

 קצין בטיחות בתעבורה. דורון גרודמן,  סעו בזהירות!                                       

 

 11/2024 מס' פרוטוקול הנהלת קהילה

 . 19:45 – 17:00  \ 16.4.24   :מועד 

 חדר ישיבות.  :מקום 

 . 9 :מספר חברי הנהלת קהילה

  :ב' (  -נוכחים )ע"פ הא' 

אוחנה קרן , בשן עמיחי, גולדשטיין נבו , פוגל שחר ,פלג רמי )מנהל  

בוע,  מוזמן ק\ יו"ר קיבוץ -קהילה(, קוטליאר אהוד )מרכז חינוך(, קינן אודי 

 מש"א(, שריג איל )מרכז בריאות(. שמשון גל )מנהלת  

 בקר יוסי )מ"מ גזבר( .  :חסרים 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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 : סדר היום

 אישור סדר היום.  (1

 אישור פרוטוקול.  (2

 עדכונים. (3

 שאלות.  (4

 .פייסבוק ממסדי (5

 ערעור יעל שימשי על החלטת הנהלת קהילה בנושא אחזקת דירות. (6

הנהלת קהילה שלא לממן ערעור נורית זיידל ובתיה טלמור על החלטת  (7

 . קנביס רפואי

 החלטה עקרונית על העברת הדואר ל"חוצות יגור".  (8

הצעות לתכנון מענה בטיחות לילדים )תחנת ההסעות + גדר מסביב   2 (9

 לבתי הילדים בחלק של כביש השלום(. 

 

 :  דיונים והחלטות

 . אישור סדר היום (1

 הוחלט לאשר את סדר היום.  :החלטה

 פה אחד. : בעד

 10.2024אישור פרוטוקול  (2

 . 10.2024מס' הוחלט לאשר את פרוטוקול  :החלטה

 . 1 :, נגד7 :בעד

 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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 .עדכונים (3

שלא   סוגיות שונות בעבודת נוער עלו לאחרונה )דוחו"ת   -עבודת נוער   .א

מגיעים למנהלי ענפים, חיוב שעות קיבוץ את הענף וזיכוי החינוך 

החברתי, עבודת נוער ללא בקרה תקציבית , התערבות הורים בפניות 

למנהלי ענפים להעסקת ילדם, סרבול באופן התהליך כולו, בני נוער  

שעובדים במספר ענפים וכו'( חלק מהסוגיות בבחינה של התנהלות וחלק 

 יעו לפתחה של הנהלת חינוך. מהסוגיות יג

 לא לפרסום. -נושא אישי    .ב

 החל כעדכון ועבר לסדר היום. -פייסבוק ממסדי   .ג

   .שאלות  (4

 ירית סוגיית הקיוסק בבריכה? חתמ ההאם נבדק  -עמיחי 

היות ואין עלויות בהקמת מבנה )העברת הקונטיינר מהחניה של   :תשובה

רק עלות  ישנה בבריכה )מה שהיה המועדון רכיבה( וקיימות תשתיות 

חיבור לקונטיינר(, ההערכה שיהיו הכנסות מהפעילות מבלי שנעשה  

תוכנית   הלשים מכונות לא נשקלה. לא בוצע  תחשיב מדויק, הצעה

שיקול   .הכנסות היות וזה בכלל לא היה בתכנית התמחירית של הבריכה

נוסף זו תרומה לחוויית הנופשים. רמי יבדוק את אופציית המכונות  

,עלויות חיבור התשתיות ותכנית תמחירית לפעילות הקיוסק )ע"ב הערכה  

 פיילוט(.  היות וזה

 .פייסבוק ממסדי (5

 בתמצית החלטותינו ולימוד הנושא, היתה תנודתיות בהחלטות    -רקע 

 )המשך בעמוד הבא...(      
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  לה רצינו לפתוח קבוצת פייסבוקיתח .ההנהלה ביחס לפייסבוק ממסדי

ובישיבה שלאחריה ההחלטה שונתה והחלטנו על דף פייסבוק שלאחר  

הסבר מדנה אוקססמן, הבנו שלדף פייסבוק יש בעייתיות )פתוח לכולם, 

כאלו   אינו עולה בפייסבוק כמו בקבוצה ולכן אינו נגיש ועוד חסרונות 

 ( ולכן זה עולה לדיון נוסף. ואחרים

 בדיון שמתקיים עולות ההתייחסויות הבאות: 

 מה צריך עוד פלטפורמה להעברת מידע? ל •

 יש רצון של חברים לקבל מידע והודעות בפייסבוק באופן ממסדי  •

 )ולא דרך קבוצת הפייסבוק הפרטית "חצר יגור"(. 

אלא להודעות   ,במידה והקבוצה לא פתוחה לפוסטים ולתגובות  •

ממסדיות בלבד, אין סכנה מבחינת האחריות על תגובות ופוסטים  

 של חברים שיכולים לגרור אותנו לבעיות.

 - לפתוח קבוצת פייסבוק ממסדית של יגור ע"פ ההתניות הבאות  החלטה:

 הקבוצה תהיה פתוחה לחברי יגור ובנים לדורותיהם. .א

  תהיה מטרת הקבוצה תהיה לפרסומים ממסדיים בלבד )לא .ב

      אפשרות

 להעלות פוסטים ע"י חברי הקבוצה(.      

 לא תתאפשר בהגדרות אפשרות לתגובות לפוסטים שעולים. .ג

 היה ע"י המזכירות הטכנית. יניהול הקבוצה  .ד

 בחירת השם תהיה בקלפי ע"פ השמות שהוצעו ע"י חברים.  .ה

 . 2 :, נמנעים 2 :, נגד 4 :בעד

 )המשך בעמוד הבא...( 
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 ערעור יעל שימשי על החלטת הנהלת קהילה בנושא אחזקת דירות.  (6

 יעל שימשי.  :נוכחת 

ועד ההנהלה שאחזקת דירות קבע של ובשנה שעברה הוחלט ב  - רקע

חברים תהיה מהקירות החוצה באחריות הקיבוץ ומהקירות פנימה 

 באחריות החבר. 

לדירות קבע, הוחלט  לגבי דירות מעבר, היות והשנה הדירות מעבר יהפכו 

אלפי    100-150ששיפוץ הדירות בכניסה לדירה, כפי שהיה בעבר בעלות 

  1,200,000ולכן באספה התקציב של סעיף זה ירד מ יופסקלדירה  שקלים

 ₪.  400,000ל ₪ 

יחד עם זאת, לא היתה בהירות מה כן באחריות הקיבוץ ומה באחריות  

  20.02.24מתאריך    05-2024החבר ולכן בהחלטת הנהלת קהילה מס'  

הוחלט על סטנדרט טיפול ב"דירות מעבר" בכניסת חבר לדירה ובמצב בו  

 חבר נמצא בדירה.

בעקבות מקרה פרטי של נזילה בניאגרה, יעל מבקשת    -  ערעור יעל שימשי

לערער באופן עקרוני על ההחלטה של השתתפות החבר בתיקונים בדירה 

עקב בלאי, בדירת מעבר, בטיעון שהדירה אינה בזיקה של החבר והיות  

והחבר משלם מס קהילה ומס איזון, לא הגיוני שהוא צריך לשלם על  

 הבלאי הטבעי של הדירה.

 תקיים עלו הסוגיות הבאות: בדיון שה

צפי שהחל מחודש מאי יחל התהליך בהן דירות המעבר, יהפכו לדירות   •

קבע ולא הגיוני שהקיבוץ ישקיע כסף בדירות אלו, החברים יקבלו דירות 

 )המשך בעמוד הבא...(          .בערך גבוה מבלי שישלמו על הערך הזה 
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בלאי טבעי זו הגדרה כללית מאוד שיכולה לכלול בתוכה הרבה מאוד   •

 ויות גבוהות. דברים בעל

 לא הגיוני שחבר ישקיע תיקונים בדירה שאינה שלו.  •

מס הקהילה והאיזון מהווים רק שליש מתקציב הקהילה, אי אפשר לתלות   •

 במס הקהילה את כלל השירותים שמקבלים, כי ריאלית זה לא נכון.

יש הבדל בין אחזקה של חבר שנמצא בדירת קבע לאחזקה של חבר  •

 שנמצא בדירת מעבר.

ים בין הקיבוץ לחברים בדירות מעבר אינם כמו יחסים של שוכר  היחס •

 משכיר. 

הוצע שדירות מעבר לא יחויבו על תיקונים בשוטף כי הדירה לא בטוח   •

לכל   –תסומן להם, ברגע שהיא מסומנת לשיוך היא באחריותם. ) הערה 

 הצעה נדרש סימון מקור תקציבי (. 

 

הצעת ביניים: רמי יביא בישיבה הבאה ,תוספת להחלטה הקודמת  

 )סטנדרט אחזקת דירות( אחזקת בלאי טבעי ושבר באחריות הקיבוץ.  

 הדיון טרם מוצה וימשיך בישיבה הבאה.  :החלטה

 

ערעור נורית זיידל ובתיה טלמור על החלטת הנהלת קהילה שלא לממן  (7

 נורית זיידל, בתיה טלמור(  :)נוכחות קנביס רפואי. 

בחוברת השינוי היתה החלטה על סבסוד תרופות כרוניות לחבר   -רקע 

₪ לזוג (, קאנביס רפואי לא היה בהגדרות   ₪300 ליחיד ו  200)כיום 

 ( )המשך בעמוד הבא...                                                           הנ"ל.
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 לים סופניים מימון של קאנביס רפואי ובהמשך  וועדת בריאות אישרה לחו

איל ג' למי שקיבל מרשם מרופא, בעדכון של  30אושר מימון קאנביס עד 

מסר להנהלה כי וועדת בריאות רוצה לעבוד מול חברה אחת  שריג 

בזול, ההנהלה ביקשה לדון בסוגיה בכללותה,   שמוכרת את הקאנביס

, הוחלט להפסיק את  12.3.24מתאריך    07.24ובהחלטת הנהלה מס' 

 מימון הקאנביס למעט במחלות סופניות וקשות. 

רפואי  לדבריהן קאנביס .מערערות על ההחלטה -ערעור בתיה ונורית  

מוגדר ע"י משרד הבריאות כתרופה כרונית, מהיכרותן את המטופלים, 

הקאנביס מסייע רבות לחולים אלו והן מבקשות שההתייחסות לקאנביס  

 תהיה כמו תרופה כרונית.

 בדיון שהתקיים עלו ההתייחסויות הבאות : 

 יש קלות בלהשיג מרשם מרופא ולא תמיד למטרות רפואיות.  •

 לה את העלויות. החברה שהובאה מוזי •

 . גר' 30צריך להישאר במגבלת ה •

עוד מעט יהיה שינוי בחוברת השינוי, צריך להביא את זה גם במסגרת   •

 הדיונים.

 החלטה: לקבל את הערעור ע"פ הפירוט הבא: 

ההתייחסות לקאנביס רפואי תהיה כמו לתרופה כרונית )למי שיש מרשם   .א

 מרופא( והסבסוד יהיה ע"פ החלטות יגור שהתקבלו. 

 גר'.  30תהיה הגבלה לסבסוד עד  .ב

 )המשך בעמוד הבא...( 
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הסבסוד יינתן רק למי שרכש את הקאנביס דרך החברה שנבחרה ע"י   .ג

 וועדת בריאות ורווחה )חב' דודה(. 

                                                     .1 :, נגד 7 :בעד

   החלטה עקרונית על העברת הדואר ל"חוצות יגור". (8

 (. קלוגרוויטל גולדשטיין, תמר  -)נוכחות  

ביגור קיימת סוכנות דואר שעובדת במודל של זכיינות, ההכנסות    -רקע 

מהדואר הינן ע"פ כמות הפעילויות המתבצעות במקום ובתמחיר הכנסות  

₪, היתרונות של הדואר  100,000והוצאות הדואר נמצא במינוס של 

 נפים שמשתמשים בשירות זה. ביגור זה הנגישות הקלה שיש לחברים וע

 החסרונות הינם: 

 ₪.   100,000סבסוד הפעילות ב .א

 עומסי תנועה וחניות במרכז הקיבוץ.  .ב

גם אם לא היה דואר, אין לנו יכול  -נכון כניסת אנשים זרים לקיבוץ ) .ג

למנוע כניסת אנשים זרים, אך בפועל הפעילות מביאה ציבור לא 

 מוכר(. 

לחוצות יגור, ההצעה נבחנה   לאחר שהועלתה הצעה להעברת הדואר

 . מול חוצות יגור והדואר

מ' שאינם מושכרים ובנוסף    45ישנו שטח של  -  מבחינת חוצות יגור

הכנסת פעילות דואר לתמהיל הקיים, יכול להוסיף לקוחות לעסקים  

 הקיימים ולשפר את התמהיל. 

 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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הם הגיעו לבדוק את   .הנושא נבדק ויש אור ירוק - ישראל מבחינת דואר

הריהוט   המקום ואישרו אותו וכן שלחו מפרט לעיצוב המקום )מבוסס על

 הקיים(. 

 בדיון שהתקיים עלו ההתייחסויות הבאות: 

 פינוי הדואר יאפשר עוד הכנסות בענף הנדל"ן )מצריך הצרחות(.  •

 כ"א ועלויות נוספות. המעבר יגדיל את שעות הפעילות ולפיכך יצריך העלאת  •

 עוד אין עלויות של המעבר )ע"ח יגור( ושל ההכנות הנדרשות )ע"ח חוצות(.  •

 לא ברור כמה באמת ההכנסות יגדלו מהמעבר.  •

 הנסיעה לחוצות לא נוחה., למבוגרים המשתמשים בדואר •

   נדרש לבדוק את סוגיית הערבות של יגור )אם מגדילים את הפעילות( וכן  •

 האבטחה הנדרשת ושעות הפעילות המתוכננות. את    

 

: לבדוק תמחירית את המעבר ע"פ טבלת רגישות וכן לבדוק את  החלטה

סוגיית שעות הפעילות המתוכננות, מצבת כ"א נדרש, הגדלת ערבות וסוגיית  

 ממצאי הבדיקה יובאו לדיון נוסף בהנהלה להחלטה סופית. . אבטחה

 פה אחד.  :בעד

  

)תחנת ההסעות + גדר מסביב   לתכנון מענה בטיחות לילדיםהצעות  2 (9

 לבתי הילדים בחלק של כביש השלום(.  

 ן. , שני זהבי רכזת וועדת תכנובתעבורה דורון גרודמן קצין בטיחות : נוכחים

 )המשך בעמוד הבא...( 
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 2תכנית השקעות תובא לדיון במהלך הישובות הקרובות, אולם   -רקע 

 הסוגיות לעיל, עולות בשלב זה היות ומדובר בסוגיות בטיחותיות.

 אזורים שסומנו כמקומות עם בעיות בטיחותיות לילדים :  2קיימים 

 באזור בתי הילדים בממשק עם כביש השלום.  .א

 באזור ההסעות.   .ב

בהתייעצות עם יועץ תעבורה הוכנו תוכניות התמודדות עם בעיות  

הבטיחות, ההצעות נדונו בוועדת תכנון ואושרו וכעת מובאות להנהלת  

 קהילה לאישור עקרוני ותקציבי כקידום לתוכנית השקעות מפאת הדחיפות. 

אזור בתי הילדים )חינוך חברתי(: התוכנית העקרונית הינה   - תוכנית א'     

  2ת גדר לאורך בתי הילדים בצד הצפוני של כביש השלום, )עם לבנו

נגישות( ולנתב את היציאה וההגעה של הילדים וההורים  ת שערים לטוב 

גולפיות יוכלו  \צפון לבתי הילדים, כך שרק קלנועיות  לבתי הילדים מכיוון

למנוע את המצב המתרחש כיום, שבו בפיק   להגיע קרוב ולא רכבים ובכך

 שהולכים ברגל לרכבי וגולפיות וקלנועיות . ם ערבוב בין ילדי האיסוף, יש

התוכנית כוללת גדרות, שימור חניות קיימות בכביש השלום, שערים       

הצעת מחיר שהתקבלה מאוסמה צריכה להתעדכן   .שבילים  והסדרת 

 ₪.  90,000 - ועומדת על כ

              

הצעות   2אישור סופי יהיה לאחר קבלת  .לאשר עקרונית את ההצעה :החלטה

 מחיר.

 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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אזור ההסעות: כיום באזור ההסעות יש מס' בעיות בטיחותיות   - תוכנית ב    

 :בשעת הגעת/ הורדת הילדים בבוקר

   לתוך הרחבה של ההסעה  קלנועיות  \סבים נכנסים עם גולפיות  \הורים  •

 עצמה ואין הפרדה בין כלי הרכב לילדים.   

   הורים מורידים את הילדים בצמוד למדרכה הסמוכה לתחנת ההסעה   •

 משני צידי הרכב, כאשר רכבים עוברים משמאלם וכן מייצרים פקק    

 לרכבים אחרים.   

   תנועה  הורים וילדים חוצים את הכביש מכיוון תחנת המשטרה, דרך האי  •

   )גדר חיה( לתוך נתיב האוטובוסים ולנהגי האוטובוס יש שטח מת    

 בראיית הולכי הרגל.   

כל הסוגיות הנ"ל גורמות להיתכנות תאונות בין כלי רכב והולכי רגל בדגש  

 ילדים. 

 התוכנית שהוצעה הינה:

 להסביר לציבור על הסכנות הקיימות.  .1

צירי ההגעה   3לייצר שטח סטרילי באזור ההסעה ולבנות מחסום נפתח, ב .2

לאזור ההסעה, המחסומים יסגרו בבוקר ע"י המדריכים ויפתחו לאחר מכן.  

קלנועיות לתוך תחנת   \סבים לא יוכלו להיכנס עם הגולפיות \ההורים

 ההסעה. 

הרכבים,  לייצר ע"י סימון על הכביש, ציר לאור המדרכה, )נשק וסע( שבו  .3

סעו לאורך המדרכה בתוך הנתיב המסומן, הילדים ירדו רק מצד ימין של יי

 הרכב לתוך המדרכה וההורה ימשיך החוצה בתוך הנתיב. 

 )המשך בעמוד הבא...( 
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חסימת הפתחים של האי תנועה ומניעת מעבר של הולכי רגל לתוך נתיב   .4

 האוטובוסים. 

    )קידום תוכנית השקעות( ₪   15,000: לאשר את התוכנית בעלות עד  החלטה

 ביצוע  באחריות שני זהבי. 

 פה אחד.  : בעד

 .רשם, רמי פלג  

 .מנהל קהילה קיבוץ יגור

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 , אודי, נוקי וגל.רמי                     


